

國際廣生

GLOBAL REVIEW

(双月刊) 2023年7/8月 第4期 总第85期

2023年7月15日出版

目 次

习近平外交思想

- 1 全球文明倡议:推动构建新型文明关系的中国方案 严安林 王公龙 王 健
刘 军 毛瑞鹏

区域与国别研究

- 20 印度的国际秩序观 李红梅
——从“边缘领导”到“全球协同领导”
- 37 印尼“Z世代”青年的中国观 韦 红 王翕哲
- 58 美湄合作机制升级与区域影响 姚 全 郑先武

海洋与国际秩序

- 81 美国“基于规则的秩序”的本质内涵及现实分析 刘雪莲 朱 瑞
——东亚海洋秩序视域
- 102 中国倡导“新时代航行自由观”的价值、内涵与路径 金永明

区块链与国际政治

- 120 区块链问责:国际非政府组织的治理创新 刘文龙 董青岭
- 136 美国区块链治理的策略与前景 蒋旭栋

- 157 英文摘要

國際展望

GLOBAL REVIEW

Vol. 15 No. 4 July/August 2023

Published on July 15, 2023

Contents

- Xi Jinping Thought on Diplomacy*
- 1 Global Civilization Initiative: Beijing's Proposal for Building a New Type of Relations among Civilizations
YAN Anlin, WANG Gonglong, WANG Jian, LIU Jun, and MAO Ruipeng
- Area Studies*
- 20 India's Perspective on the International Order: Transitioning from "Marginal Leadership" to "Global Collaborative Leadership"
LI Hongmei
- 37 Perception of China among Indonesian "Generation Z" youth
WEI Hong and WANG Xizhe
- 58 Upgrading of the U.S.-Mekong Cooperation Mechanism and Its Regional Impact
YAO Quan and ZHENG Xianwu
- International Order at Sea*
- 81 The Essential Connotations and Realistic Analysis of American "Rules-based Order" in the Context of East Asian Maritime Order
LIU Xuelian and ZHU Rui
- 102 China's "Outlook on the Freedom of Navigation in the New Era": Value, Connotations, and Approach
JIN Yongming
- Blockchain and International Politics*
- 120 Blockchain Accountability: Innovating Governance in International Nongovernmental Organizations
LIU Wenlong and DONG Qingling
- 136 U.S. Blockchain Governance: Strategy and Prospects
JIANG Xudong
- 157 Abstracts

Inside Back Cover: Call for Papers and Subscription Information.